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Abstract (en)
The luminaire essentially has a luminaire chamber (2) with a lamp holder (8) arranged in its wall (7) and with a metallic screen element (14), which
is impenetrable for microwaves, is arranged in the region of the luminaire opening (6), is removable from the luminaire opening, and makes contact
with the luminaire wall (7). According to the invention, the screen element (14) covers only a part of the luminaire opening (6), specifically the region
where the lamp (4) is positioned. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Leuchte besitzt im wesentlichen eine Leuchtenkammer (2) mit in deren Wandung (7) angeordneter Lampenfassung (8) und mit einem für
Mikrowellen undurchlässigen, im Bereich der Leuchtenöffnung (6) angeordneten und aus der Leuchtenöffnung herausnehmbaren metallischen
Abschirmelement (14), das mit der Leuchtenwandung (7) kontaktiert. Gemäß der Erfindung überdeckt das Abschirmelement (14) nur einen Teil der
Leuchtenöffnung (6), und zwar den Lagebereich der Lampe (4). <IMAGE>
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